
     Protokoł Nr 2  
 
z  posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju Rady Gminy Pabianice z dnia 28 
maja br.  
 
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną 
listą obecności. 
 
Tematem posiedzenia Komisji było : 
 
1 Wybór Sekretarza Komisji . 
2. Omówienie materiałów na najbliŜszą sesję Rady Gminy Pabianice. 
3. Sprawy róŜne.  
 
 
Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i 
Rozwoju  P. Kociołek. 
 
Ad. pkt. 1. 
 
Na Sekretarza Komisji zaproponowano kandydaturę radnej J. Józefczyk. 
Radna wyraziła zgodę na pełnienie powyŜszej funkcji. 
Kandydatura radnej J. Józefczyk uzyskała poparcie w głosowaniu jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 2. 
 
Komisja przystąpiła do analizy projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy 
Pabianice Nr V/23/2007 z dnia 13 lutego 2007 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Pabianice na 2007 r. w zakresie zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska .   
Wydatki dotyczą rozbudowy wodociągu w Piątkowisku na ul. MosięŜnej – kwota 32.tys. zł.  
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Sekretarz Urzędu J. Słubik, która poinformowała, Ŝe 
w związku z tym, iŜ zainteresowani  właściciele działek złoŜyli podania do Urzędu Gminy o 
budowę przyłączy wodociągowych podjęto działania w związku z powyŜszym, 
odpowiedziała równieŜ Komisji  na zadane pytania dotyczące podania nazwisk tych 
właścicieli. 
Poinformowała takŜe, Ŝe proponowana w projekcie uchwały kwota wynika z  naszego 
rozeznania w cenach, poniewaŜ w roku bieŜącym przeprowadzaliśmy juŜ przetargi na budowę 
wodociągu w Rydzynach na Potaźni i Kudrowicach, stąd w przybliŜeniu  taka kwota  została 
zaprojektowana.  
MoŜna byłoby to zrobić inaczej , na przykład powołać  biegłego do opracowania kosztorysu , 
podejmując uprzednio uchwałę  Rady w tej sprawie, ale uwaŜaliśmy to za niecelowe skoro 
mamy juŜ rozeznanie – poinformowała Sekretarz Urzędu.  
 
Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007 z 
dnia 13 lutego 2007 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie 
zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  zaopiniowała 
pozytywnie.  
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Projekt uchwały stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
 
RównieŜ projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007 z 
dnia 13 lutego 2007 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie 
zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  zaopiniowała 
pozytywnie dot. wydatków inwestycyjnych – kwota 28 tys. zł.  na rozbudowę wodociągu 
Piątkowisko – Kudrowice w kierunku Wymysłowi. 
Projekt uchwały stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 
Komisja przystąpiła do analizy projektu uchwały w sprawie ustalenia „ Regulaminu 
określającego rodzaje świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach pomocy 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyŜszy projekt uchwały nie wnosząc uwag.  
Projekt uchwały stanowi zał. nr 3 do protokołu.  
Przy projekcie uchwały w sprawie  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych 
stanowiących składniki stawek wynagrodzenia dla pracowników nie będących nauczycielami 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pabianice Sekretarz 
Urzędu J. Słubik poinformowała, Ŝe Rada Gminy ustala wartość punktu najniŜszego 
wynagrodzenia dla pracowników  zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Pabianice nie będących nauczycielami . Na danym stanowisku moŜna otrzymać określoną 
ilość punktów. Obecnie proponuje się najniŜsze wynagrodzenie w kwocie 830 zł., a wartość 
punktu w wysokości  6 zł.  
 
PowyŜszy projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie i stanowi on zał. nr 4 do 
protokołu. 
 
 
Następnie Komisja przystąpiła do  analizy  projektów uchwał nie będących w proponowanym 
porządku obrad najbliŜszej sesji, a mających być przedłoŜonymi we  wniosek zgłoszonym 
przez Wójta Gminy  o wprowadzenie ich do porządku obrad najbliŜszej sesji . 
 
Były to projekty uchwał w sprawie zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007.  
Jeden z projektów uchwał dotyczył zwiększenia planu wydatków w dziale bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciw poŜarowa wydatki związane z dociepleniem budynku straŜnicy 
OSP  w Piątkowisku i drugi projekt uchwały dotyczył równieŜ zwiększenia planu wydatków 
w dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa – wydatki na pokrycie dachu 
blachą na straŜnicy OSP w Pawlikowicach kwota 24 tys. zł.  
 
Radna Z. Kasperska zabierając głos powiedziała, Ŝe dobrze byłoby, aby najpierw Komisja 
wyjechała do tych straŜnic i zobaczyła prace zamierzone  do wykonania i dotychczas 
wykonane.  Poza tym Komisja nie wie np. ile metrów dachu jest do wykonania ,  ile kosztuje 
wykonanie  1 metra.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, Ŝe powyŜsze uchwały nie zawierają Ŝadnych 
uzasadnień,  kalkulacji cen.  
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Po poddaniu do głosowania przez Przewodniczącego Komisji P. Kociołka  w/w projektów 
uchwał w sprawach zmian w budŜecie Gminy Pabianice Komisja  negatywnie je  
zaopiniowała , Komisja wnosi o uzupełnienie ich o uzasadnienia,  przedłoŜenie kalkulacji cen. 
Projekty uchwał w powyŜszych sprawach stanowią załączniki do niniejszego protokołu nr 5 i 
6 .  
Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Pabianice z Gminą miejską Pabianice 
przedłoŜyła Sekretarz Urzędu J. Słubik, która poinformowała , Ŝe dnia 18 maja br. 
otrzymaliśmy od Prezydenta Miasta Pabianice Uchwałę Nr VII/71/07 Rady Miasta Pabianic 
w sprawie współdziałania gminy miejskiej Pabianice z gminami Dobroń, Ksawerów i 
Pabianice z prośbą o podjęcie stosownej uchwały przez   Radę Gminy Pabianice . W związku 
z tym przedkłada się do zaopiniowania , a  w następstwie podjęcia przez Radę Gminy 
Pabianice na najbliŜszej sesji projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy  Pabianice z 
gminą miejską Pabianice.  
 
Komisja Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt powyŜszej uchwały pozytywnie wnosząc 
o wprowadzenie jej  pod  obrady najbliŜszej sesji Rady Gminy Pabianice.  
 
Projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 
Po wyczerpaniu punktu dotyczącego analizy projektów uchwał przygotowanych na X sesję 
Rady Gminy Pabianice Przewodniczący Komisji poruszył problem jakim jest spalanie opon i 
jego szkodliwości.  
Na Komisje został poproszony pracownik Urzędu Gminy zajmujący się sprawami  ochrony 
środowiska na naszym terenie inspektor A. Dudziak. 
Przewodniczący Komisji P. Kociołek sugerował podjęcie tematu przez dyrektorów z dziećmi  
w szkołach na temat szkodliwości spalania opon, zwłaszcza, Ŝe zbliŜa się kultywowanie 
obyczaju sobótkowego.  
Dobrze byłoby takŜe, aby została wystosowana takŜe informacja dla dorosłych w tym temacie 
i rozpropagowana na tablicach ogłoszeń informacyjnych na terenie Gminy.  
 
Komisja w temacie poruszonym przez Przewodniczącego Komisji P. Kociołka wypracowała 
wniosek do  Wójta Gminy następującej treści.  
   
W związku ze zbliŜającą się nocą świętojańską i  kultywowaniem na naszym terenie 
obyczajem sobótkowym  zobowiązać dyrektorów szkół na naszym terenie do 
przeprowadzenia pogadanek z  dziećmi i młodzieŜą o szkodliwości spalania opon.  
 
Rozpropagować takŜe informację o szkodliwości spalania opon w prasie i w formie 
ogłoszeń na terenie Gminy . 
 
Podjąć współpracę  z Policją, aby wzmoŜona została w tym dniu szczególna uwaga. 
 
Komisja przyjęła informację od Sekretarza Urzędu na temat liczby ludności w Gminie 
Pabianice , ogółem zameldowań porównawczo za dwa lata 2005/  2006 liczby urodzeń dzieci 
na naszym terenie, informacji dot. działalności gospodarczej .  
Informacje stanowią załączniki do protokołu nr 8 i 9 .  
 
Komisja postanowiła, Ŝe z informacja zapozna się  indywidualnie i przygotuje tematy do 
planu pracy, który postanowiła opracować na następnym posiedzeniu, która ustaliła na dzień 
21 czerwca 2007 r.  o godz. 11,00.   
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Na tym Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.  
 
         Posiedzeniu przewodniczył: 
         Przewodniczący Komisji  

         
      Ochrony Środowiska i  
       Rozwoju  
 

          Piotr Kociołek  
Protokołowała: 
Urszula Czerwonka 
 
 
 
 
 
 
 
 


